
RM.0002.7.12.2015                       
PROTOKÓŁ Nr 12/2016

z XII Sesji VII kadencji Rady Miejskiej
w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 18 marca 2016 roku.

Ad. 1 - 5 
- Otwarcia  sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim  o godzinie 13.00 dokonała  

   Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska. 

-  w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

    stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady;

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego

przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było)

– Radny – Arkadiusz Włodarski wszedł na salę obrad. Od tej chwili w głosowaniu brało udział 15

Radnych.

– Przewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła Radnym porządek obrad załączony do niniejszego

protokołu. Za przyjęciem porządku obrad opowiedziało się 15 radnych 

– na sekretarza XII sesji powołany został Radny, Pan Krzysztof Żak.

Ad. 6

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w ostatnim czasie uczestniczył: w bieżącej pracy Urzędu, 

w  spotkaniach  wigilijno  –  noworocznych,  w  konwencie  Burmistrzów  po  powołaniu  nowego

Wojewody,  w ośmiu  zebraniach  sprawozdawczo  –  wyborczych  jednostek  OSP,  w uroczystości

otwarcia dworca PKS w Radziejowie, w walnym zebraniu LGD dotyczącym sprawozdania za 2015

rok, w walnym zebraniu stowarzyszenia „Razem dla Powiatu Radziejowskiego”, w spotkaniu 

z Zarządem Dróg Wojewódzkich dotyczącym zakupu materiału na chodnik w Palczewie i ustalenia

dofinansowania  na  drogę  Wójcin  –  Tomisławice,  w  spotkaniu  w  sprawie  paneli  i  źródeł

fotovoltaicznych (spotkanie w tej sprawie odbędzie się w naszej gminie 14.04 o godz. 10.00), 

w spotkaniach  organizacyjnych z  podległymi  jednostkami,  w spotkaniu  w Toruniu  dotyczącym

zmian  w organizacji  ruchu na  naszym terenie,  w spotkaniu  z  Polską  Grupą Biogazową – etap

rozpoznania terenu gminy, w posiedzeniu Związku Gmin Zlewni Jeziora Gopło dotyczącym jego

rozwiązania, w spotkaniu z dyrektorami szkół i przedszkola oraz ZE-AS dotyczącym rekrutacji, 

w  comiesięcznym  spotkaniu  dyrektorów  placówek  i  ich  księgowych,  w  spotkaniu  dotyczącym

wodowania łodzi w Połajewie, w uroczystości wręczenia medali za długoletnie pożycie małżeńskie,

w uroczystościach obchodu Dnia Kobiet, w spotkaniu pożegnalnym odchodzącej na emeryturę Pani

Dyr.  Renaty  Woźniak.  Ponadto  powiedział,  że  ogłoszono  konkurs  na  dyrektora  przedszkola,

rozstrzygnięto przetargi na zakup i rozwiezienie kamienia i przebudowę ul. Władysława Łokietka,
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zakończono  projekt  budowy przedszkola  i  wystąpiono o pozwolenie  na budowę.  Przygotowano

dokumentację na przetargi  na budowę dróg w terenach wiejskich:  Czrnotka,  Wójcin,  Dębołęka,

Kaspral,  Łabędzin,  Słuchaj,  Wincentowo  i  wystąpiono  o  uzgodnienia  z  Zarządem  Dróg

Powiatowych, przy czym dziękując za przybycie na sesję Radnego Rady Powiatu Pana Grzegorza

Piaseckiego, powiedział, że Zarząd Dróg Powiatowych określił termin uzgodnienia w ciągu jednego

roku. Dodał, że jest to z ich strony działanie złośliwe. Powiedział, że nasza gmina wykona te drogi

w  granicach  działek  będących  jej  własnością,  jeśli  nie  dojdzie  do  uzgodnień  z  Powiatem.

Poinformował,  że w najbliższy poniedziałek jeszcze raz pojedzie spróbować dokonać uzgodnień

aby nie działać na szkodę naszego społeczeństwa. Dodał, że jemu samemu można szkodzić, ale

społeczeństwu nie powinno się szkodzić. Złożono wniosek na dofinansowanie przebudowy drogi w

Byszewie  z  FOGR,  możemy przygotowywać się  do  ogłaszania  przetargu na  budowę tej  drogi.

Został  także  złożony  wniosek  o  dofinansowanie  przebudowy  ul.  Św.  Ducha.  Przygotowano

dokumentację na przebudowę kanalizacji burzowej przy ul. Sportowej. Trwa wycinka krzewów 

i krzaków na obrzeżach dróg. Ludzie zatrudniani przez Urząd Miasta i Gminy remontują świetlice 

i  remizy.  Zakupiono  sprzęt  do  łatania  dziur  w drogach,  który będzie  także  obsługiwany przez

zatrudnianych przez Urząd ludzi. podjęto działania w celu wywozu popiołów do utylizacji w celu

obniżenia kosztów ich gromadzenia na wysypisku.

Ad. 7

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że w ostatnim czasie wykonywała następujące zadania: 

uczestniczyła  w spotkaniu  pracowników M-GOKSiR i  Biblioteki  dotyczącym szkicu  imprez  na

2016  rok,  uczestniczyła  w  zabawie  karnawałowej  organizowanej  przez  WTZ  w  nowej  Wsi,

organizowała  zabawę karnawałową i  Dzień  Kobiet  w Nowej  Wsi,  uczestnictwo  w spotkaniach

KGW oraz OSP Piotrków Kujawski w sprawie możliwości pozyskiwania środków.

Ad. 8

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XII/84/2016 w sprawie ustalenia połącze-

nia samorządowych instytucji kultury – Biblioteki Publicznej w Piotrkowie Kujawskim 

i Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Piotrkowie Kujawskim.

- Pan Jarosław Waszak odczytał uzasadnienie do niniejszej uchwały.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XII/84/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

-  Pani  Joanna  Karmowska  odczytała  projekt  uchwały  Nr  XII/85/2016 w  sprawie  określenia

kryteriów, liczby punktów oraz dokumentów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do

pierwszej klasy publicznej szkoły podstawowej oraz pierwszej klasy publicznego gimnazjum, dla

których organem prowadzącym jest Miasto i Gmina Piotrków Kujawski. 
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Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XII/85/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XII/86/2016 w sprawie przyjęcia Programu

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 

i Gminy Piotrków Kujawski w 2016 roku

- Pan Jarosław Waszak odczytał uzasadnienie do niniejszej uchwały.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XII/86/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XII/87/2016 w sprawie funduszu 

sołeckiego na rok budżetowy 2017.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że podejmowano tą uchwałę ze względu na nierównomierne 

traktowanie poszczególnych miejscowości pod względem liczebności oraz trudności z 

rozfakturowywaniem inwestycji oraz konieczność wydawania pieniędzy na mienie należące do 

gminy. Dodał, że to czy jest to słuszne podejście oczywiście zostawia to ocenie Rady Miejskiej.

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XII/87/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XII/88/2016 w sprawie nieodpłatnego na-

bycia nieruchomości gruntowych niezabudowanych, położonych w obrębie geodezyjnym Rudzk 

Duży.

- Pan Jarosław Waszak odczytał uzasadnienie do niniejszej uchwały.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XII/88/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XII/89/2016 w sprawie zbycia w trybie

bezprzetargowym nieruchomości  gruntowej  niezabudowanej,  położonej  w obrębie  geodezyjnym

Dębołęka.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że zbycie tej działki polepszy warunki przyległej, a ta sama 

w sobie nie stanowi dla gminy strategicznej wartości i jest zbędna.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XII/88/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 9

- Pan Arkadiusz Rybak w imieniu mieszkańców nowo wybudowanych domów przy ul. Kaliskiej

poprosił o wstawienie dwóch lamp ulicznych, ze wskazaniem pomiędzy stacją CPN a ul. Sportową.

- Pan Arkadiusz Włodarski poprosił o postawienie jednej lampy ulicznej na ul. Poduchownej, obok

sadu.

- Pani Joanna Karmowska zapytała o koszty remontu świetlicy w Nowej Wsi. Przypomniała także,
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że blisko rok temu odbyło się spotkanie z przedstawicielami Zarządu Dróg Powiatowych odnośnie

poprawienia  bezpieczeństwa  na  skrzyżowaniu  w  Nowej  Wsi,  na  którym  ustalono,  że  zostanie

wstawiony tam znak za około 5 tys. zł. Znak ten do dnia dzisiejszego nie został wstawiony 

w  związku  z  czym  Pani  Przewodnicząca  poprosiła  o  interwencję  Radnego  Powiatu

Radziejowskiego, Pana Grzegorza Piaseckiego.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że od spotkania w Nowej Wsi upłynęło zaledwie półtora

tygodnia i do tej chwili zajmowano się innymi sprawami. Remont świetlicy w Nowej Wsi ma być

sfinansowany z ewentualnych oszczędności z inwestycji tj. przedszkole, drogi. Póki co, kosztorys

na ten remont nie jest jeszcze przygotowany.

- Pan Grzegorz Piasecki powiedział, że zgłosił interpelację do Starosty Powiatu Radziejowskiego

dotyczącą skrzyżowania  w Nowej  Wsi.  Poinformował,  że  otrzymał  odpowiedź z  Zarządu Dróg

Powiatowych  oraz  od  Komendanta.  Przyznał,  że  odpowiedzi  te  niczego  dobrego  nie  wróżą.

Zdaniem Zarządu Dróg oraz Komendanta Powiatowego Policji skrzyżowanie to jest prawidłowo

oznakowane, a wypadki są wynikiem nieuwagi kierowców. Dodał, ze sam sugerował usytuowanie

tam  znaku  świetlnego,  ale  pomysł  ten  został  odrzucony.  Powiedział  też,  że  na  najbliższym

posiedzeniu  komisji  infrastruktury zwróci  się  do kolegów z  klubu  PIS z  prośbą o poparcie  tej

sprawy.

- Pan Jrzy Iglewski zabrał głos w sprawie działek znajdujących się przy pasach dróg powiatowych,

które rolnicy porządkują i muszą płacić za nie podatki, a działki te są w pasach dróg. Dodał, ze z

pewnością rolnicy będą się masowo zrzekać tych działek aby za to nie płacić. Pan Iglewski zapytał

także czy rozpocznie się budowa kolejnych punktów świetlnych na terenie gminy? Zapytał także

czy będą dostawione dodatkowe kosze na śmieci.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że oświetlenie będzie sprawdzane po obecnej sesji a kosze

będą uzupełniane w miarę możliwości finansowych.

- Pan Jan Bladowski w imieniu mieszkańców ul. Poznańskiej poprosił o naprawę chodnika w ul.

Poznańskiej. Poprosił także o postawienie dwóch lamp: na ul. Topolowej i na ul. Poznańskiej (przy

placu).

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że jeśli chodzi o chodnik na ul. Poznańskiej to jest to droga

powiatowa. Dodał, że władze naszej gminy nigdy nie unikały robienia zadań dotyczącyh naszych

mieszkańców w miejscach niebędących mieniem gminy.W takich sytuacjach chodzi jedynie 

o pozwolenie,  w tym wypadku władz Powiatu,  na dysponowanie mieniem. W tej  jednak chwili

mamy konflikt z władzami Powiatu i jest to nieco utrudnione. Dodał, że kiedyś może mieć miejsce

sytuacja,  ze wpłynie wniosek z  Powiatu z  prośbą o dofinansowanie jakiejś  inwestycji  w naszej

gminie i w tym miejscu zwrócił się do Radnych aby się zastanowili, bo to co otrzymujemy 

w zamian nie jest tym, czego można by się w takiej sytuacji spodziewać. Poprosił o zastanowienie

się nad tym faktem. 
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Ad. 10

- Pan Mariusz Wojciechowski zwrócił się do Pana Grzegorza Piaseckiego z prośbą o wyrażenie

niezadowolenia ze współpracy Powiatu z gminą Piotrków Kujawski. Dodał, że nasi rodacy robią

nam „pod górę”.

-  Pan  Sławomir  Kawczyński  zapytał  czy nasza  gmina  będzie  miała  budowaną  przez  kopalnię

studnie głębinową, a jeśli tak, to czy będziemy musieli partycypować w kosztach jej powstania?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze władze kopalni się zmieniły, ale oczywiście będą nadal

kierowane zapytania w tej  sprawie. Powiedział,  że sam szuka rozwiązań w tej  sprawie, obecnie

odbyły się konsultacje geologiczne.

- Pan Mariusz Wojciechowski zapytał czy jest juz decyzja Wojewody w sprawie szacowania klęski

suszy?

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że nie ma jeszcze oficjalnych informacji, ale jest informacja,

że będzie powołana komisja.  

- Pan Arkadiusz Włodarski zapytał kiedy dojdzie do zmiany ogrzewania olejowego na gazowe 

w ZSiP w Piotrkowie Kujawskim?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że biorąc pod uwagę cenę budowy kotłowni na gaz, obecnie

nie opłaca się zmiana rodzaju opału, gdyż cena oleju obecnie jest atrakcyjna.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, ze po ostatnim posiedzeniu komisji oświaty chce poruszyć

temat utalentowanych uczniów naszej gminy. Na posiedzeniu tym padła propozycja aby uczniów

takich w jakiś sposób promować lub specjalnie nagradzać.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że jest to dobry pomysł. Dodał, że sam pomaga uczniowi

uzdolnionemu wokalnie.

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał czy bezpieczeństwo mieszkańców gminy wzrosło i czy ustały

kradzieże paliwa?

- Pan Piotr Lessnau powiedział, że jeżeli chodzi o kradzieże paliwa, to w tej chwili prowadzone są

działania  operacyjne w tym kierunku. Na terenie Mogilna została ujęta grupa sprawców, którzy

dokonywali podobnych kradzieży. W tej chwili sprawdza się czy ta sama grupa mogła przebywać na

naszym  terenie  w  momencie  gdy kradzieże  miały  miejsce.  „Jeżeli  już  jestem  przy  głosie,  to

chciałbym prosić Państwa Radnych i Sołtysów, żeby Państwo mi zgłaszali informacje odnośnie złej

pracy moich Policjantów, czy jakichś spostrzeżeń. Ostatnio uczestniczyłem w spotkaniu z Panem

Burmistrzem i z innymi osobami i usłyszałem, że moi policjanci nic nie robią, jeżdżą z nogami

wyciągniętymi  itd.  W związku  z  tym nie  wiem,  czy nic  nie  robienie  to  jest  przeprowadzanie

miesięcznie 80 interwencji. Dla naszego społeczeństwa prowadzimy postępowania przygotowawcze

itd. itd. Ja w tej sprawie Panie Burmistrzu oczekuję na przeprosiny moich Policjantów, o których

tutaj  Pan  pewne  słowa  wypowiadał  w  obecności  innych  osób.  Jeżeli  chodzi  o  sprawy wobec
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mieszkańców, bo tutaj Pan Burmistrz i jego pracownicy oczekują, że my będziemy podejmować

wobec mieszkańców jakieś drastyczne środki, zwłaszcza np. Pan Domański interwencje, ze piasek

gdzieś leży, ze ktoś sobie poza posesję wyrzucił piasek, a my mamy pojechać i karać go jakimiś

mandatami,  no  tak  nie  będzie.,  tego  robić  nie  będziemy,  będziemy,  co  najwyżej  pouczać.

Pouczaliśmy też Pana Domańskiego, żeby sam pojechał i poprosił mieszkańca, żeby ten piasek w

tej  chwili,  czy  za  chwilę  sprzątnął.  Dotyczy  to  również  parkowania  pojazdów  w  miejscach

niedozwolonych, tam policjanci chodzą i pouczają, ja nie będę od nich wymagał, żeby nakładali na

kogokolwiek mandaty, nikt mnie nie rozlicza z mandatów, więc nie muszę tutaj jakichś statystyk

podnosić. Najbardziej dotkliwymi wykroczeniami jakimi się zajmujemy, tzn. na co ja postawiłem

to: spożywanie alkoholu na ulicach, leżenie tych osób po pijanemu na ulicach i tutaj mamy wyniki 

i osiągnięcia. Głównym problemem jakim się też zajęliśmy to jest zwalczanie przemocy w rodzinie,

prowadzimy szereg Niebieskich Kart, szereg postępowań przygotowawczych dotyczących znęcania

się nad rodzinami, udzieliliśmy pomocy tym rodzinom, zatrzymywaliśmy sprawców przemocy w

areszcie itd. Tym się głównie zajmujemy, dlatego też uważam, ze stwierdzenie, że moi policjanci

nic  nie  robią  jest  dalece  krzywdzące.  Jeżeli  Państwo  podzielacie  zdanie  Pana  Burmistrza  to

prosiłbym o informacje, jestem zawsze otwarty, kawą zawsze poczęstuje. To wszystko, dziękuję

bardzo.”

- Pan Sławomir Bogucki powiedział: „Ja przepraszam, jeżeli na tym gremium doszło do takiego

czegoś, to ja sobie może też pozwolę na ten temat zabrać głos. Ja jestem człowiekiem rozsądnym 

i rozmawiałem w sytuacji takiej, powiedziałem, że tak samo jak się mnie oczernia, tak samo się

oczernia, nie zawsze słusznie policjantów. Nie powiedziałem mojego słowa, tylko tego, jak złośliwi

mówią i sobie nie życzę Panie Komendancie, żeby mnie tutaj w taki sposób w to mieszać, bo ja

nigdy nie ubliżyłem Policjantowi.”

- Pan Piotr Lessnau: „To są Pana słowa.”

- Pan Sławomir Bogucki: „To są moje słowa, jakie przekazałem, jeszcze raz, złośliwi mówią na

mnie i mówią też na policjantów, ja tylko to powiedziałem i Panie Komendancie, jeszcze jedna

rzecz,  jeżeli,  bo  już  sobie  powiedzieliśmy,  że  najpierw  wyjaśnimy  sobie  to  z  Komendantem

Powiatowym Policji, to sobie również nie życzę takiego Pana podejścia tutaj wobec mojej osoby.”

- Pan Piotr Lessnau powiedział, że jest osobą dorosłą i odpowiada za to co mówi, dodał, że uważa,

ze słusznie poruszył tę kwestię. Powiedział,  ze każdemu może przedstawić osiągnięcia i analizy

dotyczące zwalczania przestępczości w naszej gminie.

- Pan Sławomir Bogucki: „Ja jeszcze raz powtarzam, ja tylko powiedziałem, że złośliwi mówią na

mnie i na policjantów, jeszcze raz powtarzam, złośliwi, nie powiedziałem, ze jest to moje zdanie 

i  że  ja  oskarżam  kogokolwiek.  Szanuję  Policjantów,  bo  sam  byłem  Policjantem,  z  całym

szacunkiem

-  Pani  Joanna  Karmowska  podziękowała  Panu  Kierownikowi  Posterunku  Policji  w Piotrkowie
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Kujawskim za udział  policjantów w prelekcji  dotyczącej  przestępstw,  zorganizowanej  w Nowej

Wsi dla uczestników uroczystości Dnia Kobiet.

Ad. 11

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XII sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie XII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14:30

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                                     

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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